



برنامج ولي العهد للمنح الدراسية العالمية CROWN PRINCE'S INTERNATIONAL SCHOLARSHIP PROGRAM



Application for 2016 SCHOLARSHIPS

TO BE CONSIDERED FOR APPLICATION:

1. Students must have Bahraini citizenship.
2. Students must be enrolled in the 11th grade and/or set to graduate from secondary school in 2016.
3. Students must have a cumulative grade point average of 97% or above for grade 10 and first semester of Grade 11.

HOW TO APPLY:

1. Students that meet the application criteria must submit their applications to the Scholarship Office at the Court of the Crown Prince in Riffa from 8 - 26 March 2015 between 8:00 a.m. and 1 p.m. (Sun. - Thurs.)
2. Students that meet the application criteria must take a series of qualifying tests after submitting their applications, to be organized by the CPISP (Date, venue, and time to be announced on CPISP website: www.cpisp.bh)

APPLICATIONS can be downloaded from CPISP website: www.cpisp.bh

APPLICATION SUBMISSION DATES:

8 - 26 March 2015

From 8:00 a.m. - 1:00 p.m., (Sun. - Thurs.)

فتح باب الترشح لبعثات عام 2016

شروط التقديم

1. أن يكون المتقدم بحريني الجنسية.
2. أن يكون المتقدم طالباً في الصف الثاني ثانوي ومن المقرر أن يتخرج من المرحلة الثانوية في عام 2016.
3. أن يكون المتقدم حاصلاً على معدل تراكمي % 97 أو أكثر في الصف الأول ثانوي والفصل الأول من الصف الثاني ثانوي.

التقديم للبعثات:

1. على الطلبة المستوفين لشروط التقديم ارسال الاستمارة الخاصة بالبرنامج لمكتب البعثات بديوان ولي العهد في الرفاع خلال الفترة ما بين 8 - 26 مارس 2015 بين الساعة 8 صباحاً - إلى 1 ظهراً (الأحد - الخميس).
2. على الطلبة المستوفين لشروط التقديم أن يخضعوا لأختبارات تأهيلية ينظمها البرنامج، وسيتم الاعلان عن تاريخ ومكان انعقادهم على الموقع الالكتروني التابع للبرنامج www.cpisp.bh

تتوافر استمارات الطلب على

الموقع الالكتروني التابع للبرنامج www.cpisp.bh

الفترة المحددة لاستلام طلبات الترشح:

8 - 26 مارس 2015

بين الساعة 8 صباحاً إلى 1 ظهراً، (الأحد - الخميس)

FOR MORE INFORMATION CONTACT:

لمزيد من المعلومات، يرجى مراسلتنا على العنوان التالي:

E-mail: Fatema.alqattan@ccp.bh, Fax: 1766 4451

www.cpisp.bh